
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  6. septembra 2022 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní: JUDr. E. Magdolenová 

          

Prítomní občania:  

 

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ na zasadnutí. Uviedla, že poslanec M. Godál príde neskôr na rokovanie. 

Skonštatovala, že z 5 poslancov sú prítomní zatiaľ 4 poslanci a zasadnutie obecného zastupiteľstva je 

uznášania schopné. Na zasadnutí privítala hlavnú kontrolórku obce JUDr. Elenu Magdolenovú 

a ostatných prítomných.  

 

K bodu 2 

 

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia. Za zapisovateľku určila  

p. Emíliu Sitárovu a za overovateľov zápisnice Mgr. Danielu Machovú a Petra Gerháta. 

Do návrhovej komisie navrhla: Ing. Miroslava Sitára a PhDr. Janu Vaňovú.  

Starostka dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a návrhovú komisiu. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 4 poslanci, 1 neprítomný 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že niektoré uznesenia sú splnené a ostatné sú v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 4 poslanci, 1 neprítomný 

 

K bodu 4 

 

Starostka predložila poslancom návrh na úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2022, ktorého 

obsahom je úprava rozpočtu v rámci jednotlivých rozpočtových položiek. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 5 

 

Starostka oboznámila poslancov s čerpaním rozpočtu za I. polrok 2022. Uviedla, že rozpočet je 

čerpaný priebežne. Podrobné čerpanie dostali poslanci v materiáloch na rokovanie. Vyzvala poslancov 



na prípadné otázky k čerpaniu.  Nakoľko zo strany poslancov neboli k čerpaniu žiadne otázky bol 

prečítaný návrh na uznesenie, ktorý tvorí prílohu zápisnice.   

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 6 

 

Starostka uviedla, že hospodárenie obce podlieha v zmysle zákona auditu. V obci  bol  vykonaný audit 

hospodárenia a overenie účtovnej závierky a taktiež aj konsolidovanej účtovnej závierky. Správa 

audítora bola poslancom zaslaná v materiáloch na rokovanie a mohli sa s ňou oboznámiť. V rámci 

tohto bodu starostka informovala poslancov aj o  Výročnej správe obce, ktorá dáva celkový obraz 

o obci, nielen o hospodárení, ale aj o celkovom živote v obci.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 7 

 

Správu o výsledku kontroly predložila ešte bývala p. kontrolórka M. Baginová a starostka s ňou 

oboznámila poslancov. Kontroly boli vykonané v mesiacoch január až máj 2022. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 8 

 

JUDr. E. Magdolenová, hlavná kontrolórka obce predložila poslancom návrh Plánu kontrolnej činnosti 

na druhý polrok 2022. K predloženému návrhu nemali poslanci pripomienky a výhrady. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 9 

 

Starostka informovala poslancov o vyhlásenej výzve Ministerstvom dopravy a výstavby SR na obnovu 

historických a pamiatkovo chránených budov z Plánu obnovy. Navrhla, aby sa obec uchádzala  

o finančný príspevok na rekonštrukciu budovy zdravotného strediska, nakoľko je spracovaná 

projektová dokumentácia z roku 2015 avšak bude ju treba aktualizovať na podmienky vyhlásenej 

výzvy.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 10 

 

V rámci tohto bodu bola prerokovaná žiadosť p. Milady Hanovej o predĺženie prenájmu pozemku. P. 

Hanová mala uzatvorenú nájomnú zmluvu na prenájom časti pozemku parc. č. 31/1 – trvalý trávny 

porast na obdobie jedného roka.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 11 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie  a schválenie odpredaj nehnuteľnosti a to pozemku 

par. č. 31/11 - trvalý trávny porast vo výmere 462 m2 v kat. území Šišov, obec Šišov, LV č. 240 



do vlastníctva: Jozef Godál, nar. ................ , bytom Šišov č. ............... za kúpnu cenu 1,00 EUR/ m2 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že sa jedná o parcelu bezprostredne priľahlú k parcele 

patriacej kupujúceho, ktorý je jej vlastníkom a túto dlhodobo využíva ako dvor. Pozemok je pre obec 

nevyužiteľný, nakoľko na ňom nie je možné budovať samostatne stojace stavby. Kupujúci uhradí 

všetky náklady spojené s prevodom nehnuteľnosti. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 12 - Nakladanie s majetkom obce 

 

V rámci bodu Rôzne bolo prerokované nasledovné: 

a) oznámenie spol. ECOFAKT o uzatvorení vstupnej brány z hlavnej cesty s tým, že malá bránička 

zostane otvorená do vybudovania chodníka od základnej školy pre žiakov a občanov, resp. do 

rozhodnutia o jeho nebudovaní. Zasadnutia sa zúčastnil zástupca spol. ECOFAKT s konkrétnym 

návrhom vybudovania chodníka, ktorý by slúžil nielen pre žiakov a občanov obce, ale aj pre 

obyvateľov bytového domu s tým, že náklady na jeho vybudovanie by sa rozdelili medzi ich firmu, 

obec a obyvateľov bytového domu. Starostka uviedla, že treba dať poslancom čas na 

prehodnotenie návrhu, taktiež že by bolo najlepšie zorganizovať spoločné stretnutie aj s vlastníkmi 

bytového domu, aby sa tiež k danému návrhu vyjadrili. 

b) list z Okresného úradu Bánovce nad Bebravou a Slovenského rybárskeho zväzu ohľadne likvidácie 

odpadu žúmp a septikov. Požiadali obec, aby informovala občanov o  povinnosti likvidácie 

odpadov v súlade so zákonom a o hroziacich sankciách.  

c) v mesiaci august bola zrealizovaná rekonštrukcia kuchyne v kultúrnom dome, ktorá zahŕňala nové 

obklady, výmenu vykurovacieho telesa, výmenu spotrebičov a časti zariadenia.  

d) príprava akcie Obecné hody, ktorá bude v dňoch 17. – 18. septembra 2022 a starostka požiadala 

poslancov o pomoc pri zabezpečovaní akcie. 

e) príprava kalendára na rok 2023. Pre rok 2023 bude kalendár obsahovať fotografie z histórie 

materskej školy. Pokiaľ by bol problém získať dostatok takýchto fotiek potom by boli použité 

fotografie z činnosti TJ Sokol Šišov a DHZ Šišov.  

f) príprava podujatia Október – mesiac úcty k starším. Pokiaľ by nebolo možné z technických alebo 

iných dôvodov zorganizovať toto podujatie v októbri tak potom by sa uskutočnilo v priebehu 

mesiaca november.    

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 13 

 

V rámci interpelácii vystúpili nasledovní poslanci: 

PhDr. Jana Vaňová – vyzvať majiteľa rodinného domu s.č. 46, aby si ostrihal kríky, ktoré zasahujú do 

obecného chodníka. 

P. Gerhát – preložiť informačnú tabuľu v parku pred obecným úradom, vybudovať stojan na osadenie 

mája, vybudovať spevnenú plochu v altánku v parku.  

 

K bodu 14 

 

Starostka otvorila diskusiu. Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania preto 

v rámci tohto bodu už neboli  žiadne pripomienky, návrhy alebo otázky.  

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila 

 

 

 



 

K bodu 15 

 

Starostka poďakovala poslancom a ostatným prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

V Šišove, 6. septembra 2022 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

         Mgr. Daniela Machová      Peter Gerhát 

             overovateľ I                                                                         overovateľ II             

                                                                                   

                                                                                

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

 

 

Zapísala: Emília Sitárová 

 

 

 

 

 

 


